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 Nederlandse golfbiljart bond 
 
 
 
 

 
 
Datum 24-01-23 
 
 
Onderwerp:   Overleg hoofdbestuur met de districtsbesturen  
Datum:  14 januari 2023  
Locatie:   Café-’t Verschil Pastoor Maesplein 1 Nederweert (aanvang 14.30 uur)  
 
 
Aanwezig: John Jeurissen, Jos Daniëls, Maikel Looymans, Bas van Wegberg, Bart In Den Kleef,  
Joost Drenth en Rob van Wegberg  
 
Overleg, met als doelstelling eventuele knelpunten en verbetervoorstellen te bespreken. 
 
Het agendapunt van district Echt; Aanvangstijd van de finaledag vervroegen. 
De wachttijd als je bijvoorbeeld de finale moet spelen, in de vroege avond, wordt als vervelend  
ervaren. Als je eerder begint met de wedstrijden, is de wachttijd er evengoed, maar is deze minder  
laat op de avond. Dit is wellicht voor de spelers aangenamer en een bijkomstigheid, je bent minder  
laat op de avond klaar met het programma. De eventuele aangegeven tijdsopties vinden de  
aanwezigen lastig, omdat beginnen vóór de middag of op het middaguur niet als verstandig wordt  
aangemerkt. Eveneens wordt er voorgesteld om dan ook de jubilarissen tijdens de prijsuitreiking uit  
te nodigen. Je kunt dan een tijdvak bij benadering aangeven.  
Gezien de vergrijzing in de golfbiljartsport komen er in de oude gloriën en veteranen-klasse steeds  
meer spelers die in een van deze klassen kunnen spelen. Ook voor de al wat oudere spelers  
is het prettiger om minder laat naar huis te kunnen gaan. 
 
Het N.G.B.-bestuur zal tijdens de evaluatie kijken naar de mogelijkheden, om bijvoorbeeld om 13.00  
uur te starten en ook bespreken of de jubilarissen op een ander tijdstip kunnen worden uitgenodigd.  
Misschien moeten we dan ook overwegen om in de nabije toekomst de leeftijdgrens voor met name  
de oude gloriën klasse aan te passen.  
 
Agendapunt van het district Midden-Limburg; De (eerste) loting van de N.G.B.-kampioenschappen  
door de spelers zelf laten doen, om de schijn van enige manipulatie te vermijden. 
Het N.G.B.-bestuur geeft te kennen dat dan wel ook alle spelers aanwezig moeten zijn. 
In het district D.M.L. is dit doorgevoerd en vrijwel alle spelers waren tijdig voor de loting aanwezig. 
 
De N.G.B. ziet geen bezwaar en zal dit gaan hanteren vanaf de P.N.K. van 2023  
Dus, eerder aanwezig zijn, geen uitstel meer om later te komen, zelf loten (eerste ronde) niet  
aanwezig voor de loting is ook niet spelen. 
 
Agendapunt van het district Midden-Limburg; Opzet van de Nationale beker is voor veel  
verenigingen problematisch om een team te kunnen formeren. Is het mogelijk om eventueel teams te  
mixen van meerdere verenigingen, zodat er wellicht dan ook weer meer teams inschrijven voor de  
Nationale beker?  
 
Het N.G.B.-bestuur staat hier positief tegenover en zal verder onderzoeken of dit  
reglementair/statutair is toegestaan. Indien alleen een toevoeging van de regels hiervoor in de  
algemene bepalingen is vereist, zullen we een aanvulling met de spelregels in het artikel  
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opnemen. Echter, de huidige opzet m.b.t. 4 spelers blijft gehandhaafd.  
 
Agendapunt van N.G.B.-bestuur; Voor de N.G.B. ELO ranking moet een compleet script worden  
geprogrammeerd en zal aanzienlijke kosten met zich meebrengen. Nu is er wellicht een (optie)  
mogelijkheid om een en ander toe te voegen in de systemen van de K.B.G.B.  
Afgesproken wordt een en ander te vragen/organiseren en als dit geïmplementeerd kan worden wel  
beide systemen te laten samenlopen om te testen of het werkt!  
 
Agendapunt van N.G.B.-bestuur; Bij de algemene bepalingen de niet meer relevante tekst uit het  
document verwijderen. (hoofdzakelijk tekst ereklasse)  
De aanwezigen vinden dit een uitstekend idee en zeker doen. 
 
Nog een overzicht ontvangen van J v/d Boel die aangeeft dat er nog een aantal tekstuele  
verbeterpunten zijn. Indien echt noodzakelijk, de tekst/woorden wijzigen.  
 
Mededeling van N.G.B.-bestuur; De aanpassing van de statuten is nog niet uitgevoerd omdat de  
notaris steeds aangeeft dit met voorrang te zullen behandelen maar telkens verstek laat gaan.  
Advies is om aan de notaris een deadline te geven. Als hier geen gehoor aan wordt  
gegeven de opdracht te beëindigen. 
 
Agendapunt; De (nabije/verre) toekomst van het golfbiljarten. 

• Hoe krijgen we meer jeugd?  

• Golfbiljarten cultureel erfgoed? (cafésporten)  

• Spelen in thuislocaties?  

• Een competitie organiseren doordeweeks?  

• Wellicht moeten we 3 of 4-tallen voor de competities voorstellen?  

• Moeten de districten samengaan?  

• Toernooiorganisatoren overleg?  

• Andere regio’s betrekken bij de N.G.B. 
 
De jeugd mobiliseren om onze mooie sport te beoefenen wordt steeds lastiger, dan al niet  
onmogelijk. Jongere hebben tegenwoordig andere interesses, ze willen geen verplichtingen meer er  
zijn ook minder cafés, etc.…etc.… 
De districten kunnen dit als agendapunt van de ledenvergadering opvoeren en misschien komen er  
nog ideeën naar voren?  
 
Om de cafésporten in te schalen onder cultureel erfgoed is een vraag die moet worden gesteld aan  
een bestuurder van de provincie! Maar, of je hiermee de jeugd enthousiasmeert en of dat cafés niet  
gaan sluiten? Wellicht zal in de toekomst alles meer en meer gaan plaatsvinden in  
gemeenschapshuizen of biljarten zalen. 
 
Het spelen in thuislocaties kun je niet maken ten opzichte van de horeca uitbaters, als N.G.B. moeten  
we dit niet promoten/accepteren.  
 
Een doordeweekse competitie organiseren is geen punt. Echter is hier wel interesse voor?  
Er zijn al spelers die in meerdere competities spelen en om dan nóg een competitie te maken, zet  
geen zoden aan de dijk. 
 
D.M.L. ziet geen noodzaak om structureel met minder dan 6 spelers de competitie te gaan spelen. 
In district Echt spelen ze met minimaal 4 spelers en er zijn niet meer teams door bijgekomen. 
 
District Echt geeft aan (nog) niet te willen fuseren met D.M.L. Huidige verenigingen spelen liever in  
en rond eigen dorp. Wordt wel een agendapunt tijdens de volgende ledenvergadering. 
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Het afstemmen van de toernooidatums en kampioenschappen vindt jaarlijks plaats. 
Verenigingen die op eigen initiatief iets organiseren en ook niet het jaarrooster raadplegen, waar  
de reeds geplande evenementen in zijn opgenomen, heeft de wedstrijdleider geen invloed op. 
 
Er zal nogmaals een uitnodiging worden gestuurd naar het bestuur van de Z.N.G.F. om aanwezig  
te zijn bij onze A.L.V. Uiteraard hoeft men zich niet aan te sluiten bij de N.G.B. maar gewoon eens  
overleggen op welk gebied we eventueel kunnen samenwerken. 
 
Mededeling/rondvraag; 
Waar wordt het N.K. van 2023 georganiseerd?  
Het dagelijks bestuur van de N.G.B. heeft het besluit genomen om in de locatie Wessem te blijven. 
Voornaamste reden is dat we continuïteit en zekerheid willen van een locatie met een vaste periode. 
De voorzitter zal tijdens de a.l.v. een uitgebreidere uitleg geven aan de leden. 
 
Wat te doen met de damesklasse bij de PNK en de damesklasse bij de interland?  
Afgesproken wordt om nog een laatste poging te ondernemen om de dames een kans te geven te  
spelen in een separate klasse tijdens het N.K. van 2023 (volgens de N.G.B.-richtlijnen)  
De inschrijvingen bepalen dus of er een damesklasse komt voor de interland van 2024  
Er zal mogelijk ook een overzichtje worden opgesteld wat een en ander globaal in kosten met zich  
meebrengt, zodat men een indruk krijgt van de kosten. 
 
Volgend HB/DB-overleg medio januari 2024 in het district Echt  
 
 
Verslaglegging; 
Rob van Wegberg  


